



**Greater Miramichi
Service Commission**

**HOUSING
AUTHORITY**

**Commission de services
du Grand Miramichi**

**LOGEMENT
COLLABORATIF**

The Greater Miramichi Service Commission is excited to announce the release of the **2024 “Housing Together” Miramichi Regional Housing Forum Final Report and Roadmap**, now available on our website (www.greatermiramichirsc.ca/mrha). This report captures key insights from our second annual forum, which brought together over 100 local stakeholders, advocates, developers, and professionals across three public sessions to address housing challenges in our region.

Highlighted recommendations include strengthening collaboration between the Housing Authority and key partners to support housing solutions for older adults, facilitating information sessions for developers, forming a GMSC task force to tackle homelessness and housing insecurity, and fostering greater community and government partnerships. These steps will help drive strategic action and meaningful progress in our housing ecosystem.

The work ahead is both exciting and challenging, but with the support of our stakeholders, we are committed to making lasting, positive change. We encourage you to share this report within your networks to help amplify the valuable insights and collaborative initiatives that emerged from **Housing Together 2024**.

La Commission de services du Grand Miramichi est heureuse d'annoncer la publication du **rapport final et de la feuille de route du forum régional sur le logement de Miramichi 2024 « Housing Together »**, qui sont maintenant disponibles sur notre site Web(www.greatermiramichirsc.ca/mrha). Ce rapport capture les idées clés de notre deuxième forum annuel, qui a rassemblé plus de 100 intervenants locaux, défenseurs, promoteurs et professionnels au cours de trois séances publiques pour aborder les défis liés au logement dans notre région.

Les recommandations mises en évidence comprennent le renforcement de la collaboration entre l'Office du logement et les partenaires clés pour soutenir les solutions de logement pour les personnes âgées, la facilitation des séances d'information pour les promoteurs, la formation d'un groupe de travail du GMSC pour s'attaquer au problème des sans-abri et de l'insécurité du logement, et l'encouragement de partenariats plus importants entre la communauté et le gouvernement. Ces mesures permettront de mener des actions stratégiques et de réaliser des progrès significatifs dans notre écosystème du logement.

Le travail qui nous attend est à la fois passionnant et difficile, mais avec le soutien de nos parties prenantes, nous nous engageons à apporter des changements durables et positifs. Nous t'encourageons à partager ce rapport au sein de tes réseaux pour aider à amplifier les idées précieuses et les initiatives de collaboration qui ont émergé de **Housing Together 2024**.